
Het is al weer enige tijd geleden dat wij wat van Stichting Levi hebben laten horen, waar ik zeker mijn 

verontschuldiging voor aanbied! 

Het is niet zo dat er niets gedaan is. In tegendeel zelfs, er is van alle kanten veel geholpen maar ook 

gedaan. 

Ten eerste waren we al enige tijd bezig om een loods voor het hulptransport te regelen,  maar wij 

konden geen goede locatie vinden waar we langere tijd gebruik van konden maken. Wij zijn toch tot 

een oplossing gekomen.  En wel door zelf een loods bij onze stichting Zica  in Roemenië bij vrienden 

een loods te bouwen. We hebben in Nederland een constructie bedrijf de opdracht gegeven om dat 

te realiseren in 2019 en dat is ook gelukt. En financieel is ook alles goed gekomen door de sponsors. 

Waarvoor nogmaals onze hartelijke dank.  

van constructie tot houten balken maar ook de zolder, de beplating en wat nog meer nodig was. Wat 

waren we dankbaar dat het allemaal  gedaan kon worden. In de zomer van 2019 is het allemaal op 

transport naar Roemenië gegaan. Wij zouden met een groepje vrijwilligers aan het einde van dat jaar 

naar Roemenië gaan om het op te bouwen, daar in Roemenië al de nodige instructies gegeven voor 

de fundatie zodat er snel gebouwd kon worden, maar helaas de corona was uitgebroken en wij 

konden er niet meer naartoe.  Ook toen hebben we van alles geprobeerd en uiteindelijk kregen wij 

bericht dat we daar heen konden voor 72 uur dat komt wel goed dachten wij. Zondag op 

maandagnacht vertrokken met 3 personen, bij één persoon was zijn id bewijs verlopen, maar door 

corona ging het allemaal moeizaam om te vernieuwen, maar met brief van het gemeentehuis dat als 

bewijs moest dienen zijn wij op reis gegaan, het ging allemaal zo voorspoedig het kon niet beter tot 

wij bij de grens Hongarije/Roemenië aankwamen en er niet over mochten omdat de papieren niet in 

orde waren. Nog het één en ander geprobeerd tot de politie ons achterna zat, hebben we toch maar 

besloten om naar huis  te gaan.  Maar daarna toch weer overleggen hoe wij dit voor elkaar konden 

krijgen om toch de bouw van de loods te realiseren, dat was niet makkelijk omdat alleen humanitaire 

hulp doorgelaten werd, daardoor konden wij toch de nodige documenten bemachtigen om daar 

heen te gaan, maar wel gelijk met een transport voor als we er weer niet over de grens konden, één 

persoon over kon stappen op de truck om zo toch de loods te bouwen. En wonderlijk wij mochten 

het land in. De 72 uur ging aftellen! Dat wordt wat! Het begon ook nog te sneeuwen. Maar even 

doorbijten en dat hebben we tot laat in de avonden gedaan en met een mooi resultaat.  Donderdags 

om 16.00 uur moesten we weer van ons gastenverblijf vertrekken, het was allemaal zo goed gegaan 

ook door de hulp van de chauffeur en lokale bevolking was de loods donderdags om 15.00 uur 

helemaal klaar, zo wonderlijk. We konden nog even wat eten en zo de tocht naar Nederland gaan 

maken.En voor wij uit Roemenië waren was de trailer gelost en de loods gevuld.  Wat heeft dat een 

dankbaar gevoel gegeven. 

Zo zijn er daarna nog veel transporten uitgevoerd en ook voor de chauffeurs werkt het beter en 

sneller,  ook dat er een eigen heftruck gesponsord is voor in Roemenië.  

Maar ook daarbij is het niet gebleven. Er brak oorlog uit in Oekraïne 24 februari 2022, en daar was 

ook de nodige hulp voor nodig en de hulp was er ook en kwam van alle kanten uit het land, wat 

waren de mensen gul in het geven van goederen en kleding, voedsel  ja zoveel dat de hele loods in 

Harmelen tot bijna in de nok gevuld was! Zeker 5 trailers vol waar ze in de Oekraïne en Roemenië 

mee geholpen konden worden.  Dat is weer afgezwakt het lijkt een beetje normaal geworden te zijn 

maar dat is het niet, er zijn nog veel goederen en voedsel nodig zowel in Roemenië als de Oekraïne. 

December 2022 hebben we met elkaar vanuit Stolwijk eo, Nederhemert eo, Gouderak, en Harmelen 

/ Kockengen een trailer vol met voedselpakketten gerealiseerd met sponsors maar ook door 

medewerking van de Coop in Gouderak wat inmiddels een Boons supermarkt is geworden, en ook 



Casteleijn stroopwafels, die ook zeer veel er in mee draagt,  maar ook de hartelijkheid vanuit 

Nederhemert die de zorg op zit hebben genomen om de pakketten in te pakken bij de familie Vos. 

Bij ons in Harmelen bij de Vijverhof halen wij altijd de nodige spullen op die afgeschreven zijn maar 

zeker nog gebruikt kunnen worden, onlangs werden ook veel verpleegbedden geschonken, voor een 

psychische kliniek in Roemenië waar ze ook zeer blij mee zijn. 

 Maar wij dat ook, omdat wij ze daar er mee kunnen helpen want daar doen we het voor.  Waar 

onlangs er vanuit de Oekraïne de vraag kwam vanuit het leger voor verpleegbedden en op dat 

moment zijn de laatste bedden bij de Vijverhof opgehaald,  heel fijn voor de Vijverhof dat ze nieuwe 

bedden hebben maar voor ons is de toestroom gestopt bij hen vandaan, wij hopen dat er van elders 

nog weer wat bedden geregeld kunnen worden. 

Omdat de toestroom van hulptransport is toegenomen hebben wij in 2022 besloten de loods uit te 

breiden zodat die eens zo groot zou worden. Ook dat hebben voor elkaar kunnen krijgen, zelfs in 

Roemenië hadden wij eerst geen vergunning aangevraagd, dat zou veel te lang duren. Dat is nu wel 

gedaan en het wordt gedoogd omdat er zoveel mensen mee geholpen worden, dus de opdrachten 

om de loods uit te breiden konden worden gegeven en ook die werd weer gesponsord, wat waren 

we ook dit maal weer dankbaar zodat wij afgelopen januari 2023 weer afgereisd zijn naar Roemenië, 

dinsdagmiddag kwam de trailer met de loods aan en 1 dag later was hij helemaal klaar inclusief 

zolder, de Heere heeft het allemaal voorspoedig gemaakt, Hem komt alle lof en eer toe. 

Wij zijn toen nog hier en daar geweest, zo ook bij een weeshuis waar het ook zo treurig gesteld was 

met de bedden waar ook geen geld voor beschikbaar was.  Wij hebben als stichting Levi toegezegd 

daar nieuwe bedden voor aan te schaffen en dat is inmiddels gedaan, 50 nieuwe bedden met matras, 

hoofdkussen, dekbed, hoeslaken en dekbedovertrek wat waren die kinderen blij en verrast, dat doet 

je zo goed. 
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